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Enkel fråga – Bostad först  

I samband med socialnämndens möte tisdag 21 februari ska en ny boendeplan 
beslutas. I boendeplanen står att läsa att vi tidigare fått medel till Bostad först 
via statsbidrag. Trots detta har inget Bostad först koncept kommit till stånd. I 
boendeplanen som nu går till beslut står att socialnämnden ska ta fram en 
handlingsplan för hur metoden Bostad först kan införas i Gävle Kommun.  

Med anledning av ovanstående frågar jag socialnämndens 
ordförande Martina Kyngäs följande: 

• Kommer Gävle Kommun att införa Bostad först konceptet år 2023? 
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